
 

Hilversum, 30-6-2019 

Vragen aan wethouder Walters m.b.t. subsidie-aanvraag jongerenwerk Stichting Fitin 

Tijdens de Ramadan bezochten meerdere raadsleden in de (diep-)nachtelijke uren het "BalliBalli035"-
zaalvoetbal op uitnodiging van Stichting Fitin.  

Fitin organiseert -op initiatief van burgemeester Broertjes- sinds 2016 de nacht-zaalvoetbalwedstrijden 
tijdens Ramadan (BalliBalli035). De overlast door jongeren tijdens Ramadan is daardoor sterk 
teruggebracht. In de RTL Nieuws uitzending van 21 mei werd aandacht besteed aan Balliballi035: 
https://www.rtlnieuws.nl/video/uitzendingen/video/4720441/rtl-nieuws-1930-uur (fragment begint op 
minuut 18:30) 

Stichting Fitin heeft daarnaast in 2018 meerdere activiteiten ontplooid op basis van een in de vorm 
van een pilot door wethouder Van der Want toegekende subsidie: wekelijks inloop, 
huiswerkbegeleiding, coaching en sportactiviteiten voor (kwetsbare) jongeren van 15-23 jaar met een -
meestal- niet westerse achtergrond. Een doelgroep die door andere instanties moeilijk bereikt 
wordt. Fitin heeft en onderhoud daarbij goed contact met Versa. 

Stichting Fitin heeft na het vertrek van Vander Want en door wisselingen in het ambtelijk apparaat tot 
op heden geen/onvoldoende contact en ondersteuning meer heeft gehad mbt continueren van de 
subsidie en de activiteiten. In overleg met de adviseur jeugd van de gemeente Hilversum heeft Fitin 
naar eigen zeggen op 30-11-2018 een subsidieaanvraag 2019 ingediend en op 17-12-2018 een 
verantwoording 2018.  
Navraag leert dat deze documenten bij de betrokken afdeling niet bekend zijn: “Stichting Fitin heeft 
eerder een verzoek om een bijdrage ingediend voor de jaren 2017 en 2018, zaaknummer 432241. Er 
is toen ook een plan van aanpak incl. begroting ingediend. Een verantwoording, zoals vermeld in de 
beschikking, is niet ontvangen. Voor 2019 is er geen subsidieverzoek ingediend.” 

De activiteiten van Fitin staan door het tussen wal en schip vallen van de subsidie in 2019 op een laag 
pitje. Opgebouwd vertrouwen en bekendheid bij de doelgroep daarmee dreigt weg te vallen. Er is 
onder de raadsleden die bij BalliBalli035 aanwezig waren (o.a. GroenLinks, D66, Hart voor Hilversum, 
SP, PvdA, CDA) brede waardering voor de activiteiten van Fitin. Het stilvallen van de activiteiten zou 
in onze ogen enorm zonde zijn.  

Vragen: 

 Bent u het eens dat Stichting Fitin een waardevolle bijdrage aan het jongeren- en buurtwerk in 
Hilversum levert en daarbij een moeilijk bereikbare doelgroep bereikt? 

 Klopt het dat de subsidieaanvraag 2019 en het verslag 2018 van Fitin niet ontvangen zijn? 

 Zo nee: waarom heeft de Stichting Fitin niets vernomen over het al dan niet toekennen van de 
subsidie 2019? 

Stichting Fitin bereidt inmiddels de subsidie aanvraag voor 2020 voor. Voor het continueren van de 
activiteiten van Fitin in Q3 en Q4 2019 is een projectplan Q3 Q4 2019 opgesteld. Voor deze periode is 
een bedrag van € 48.100 begroot. 

Vragen: 

 Aangezien projectsubsidies per kwartaal kunnen worden ingediend: kan voor Q4 2019 
subsidie worden aangevraagd?  

 Op welke wijze kunnen de activiteiten in Q3 2019 worden bekostigd? 

https://www.rtlnieuws.nl/video/uitzendingen/video/4720441/rtl-nieuws-1930-uur


Fitin is de afgelopen jaren ondersteund met expertise door Ara Cora (www.aracora.nl). Ara Cora is al 
meer dan 10 jaar partner van de gemeente  Amsterdam en actief in het jongerenwerk in Amsterdam-
West. Zij krijgen structureel subsidie van de gemeente.  

Vraag: 

 Bent u bereid om met de Stichting Fitin om tafel te gaan om de mogelijkheden van structurele 
samenwerking te onderzoeken? 

Bij voorbaat dank voor uw reactie, 

Met vriendelijke groet, 
 
   
 
Lex van Waarden  
GroenLinks Hilversum  


